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ACTA DE LA SESSIÓ DEL PLE DEL CONSELL DEL DISTRICTE  6 DE L’AJUNTAMENT 
DE SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 14/2014 
Caràcter: ordinari 
Data: 27 de gener de 2014 
Horari: 19.30 h a 21.10 h 
Lloc: Centre Cívic de la Creu de Barberà 
 
 
Assistents 
 
Anna Carrasco Serrano, presidenta 
Antonia García Ecija, vocal del PSC 
Jesús Lafuente Gutiérrez, vocal del PSC 
Victor Motos Martín, vocal del PSC 
Anna López Muñoz, vocal de l’AV de la Creu de Barberà 
Conxita Membrives Gabaldá, vocal de l’AV de les Termes 
Lucía Aparicio Herranz, vocal de l’AV d’Espronceda 
Josep Guàrdia Anglès, vocal de les entitats de gent gran 
Elisabeth Pineda García, secretària delegada 
 
Altres assistents: 
 
Núria Oliva Viles, tècnica de territori del Districte 
Públic assistent 
 
 
Absents 
 
Excusen l’absència: 
 
Lluís Monge Presència, vocal regidor de la llista més votada de la ciutat 
Luis Rosal Martínez, vocal del PP 
Roberto Abril Antón, vocal del PSC 
Juan Egea Zaguirre, vocal de l’AV Campoamor 
Andrés Montávez Gómez, vocal de les entitats culturals 
José Antonio Villareal Benavides, vocal de les entitats esportives 
Pedro Sánchez Martínez, vocal de les entitats esportives 
Susana Ruiz Espinosa, vocal de les entitats esportives 
Joan Gasull i Embid, vocal de les entitats juvenils 
Moisés Morales Ruiz, vocal de les entitats educatives 
Mohamed Eddabouzi, vocal de les entitats del grup altres entitats 
Gabriela Jiménez Alvarez, vocal de les entitats de comerciants 
José Luís González Jiménez, vocal dels centres d’ensenyament 
Sagrario Quiñones Ruiz, vocal dels centres d’atenció primària 
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Raquel Alcaide Lozano, vocal de CIU (5%) 
 
 
Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l’acta anterior. 
2. Aprovació de la proposta d’atorgament de la Medalla d’Honor de Sabadell. 
3. Balanç de l’activitat del consell de l’any 2013. 
4. Informació dels consells sectorials. 
5. Comunicacions. 
6. Torn obert de paraules. 
 
Atès que hi ha el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal 
dels consells de districte de 30 d’abril de 1997, la presidenta, la Sra. Anna Carrasco, declara 
oberta la sessió. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
 
1. Aprovació de l’acta anterior 
 

S’inicia la votació per conèixer si s’aprova l’esborrany de l’acta de la sessió anterior. 
L’acta de la sessió del ple del dia 09 de desembre de 2013 s’aprova per unanimitat dels 
assistents en votació ordinària. 

 
 
2. Aprovació de la proposta d’atorgament de la Medalla d’Honor de Sabadell 
 

La Sra. Anna Carrasco recorda la proposta d’atorgament de la Medalla d’Honor de 
Sabadell que ha presentat l’AV d’Espronceda a favor de la Sra. Mª Carmen López, els 
mèrits de la qual s’han fet arribar prèviament als membres del consell de districte. La 
Sra. Anna Carrasco demana a la representant de l’entitat proposant, la Sra. Lucía 
Aparicio, que faci la presentació de la candidatura. La Sra. Lucía Aparicio fa una breu 
introducció del treball realitzat per la Sra. Mª Carmen López en benefici del barri i la 
lectura dels mèrits per seguidament demanar el vot favorable del Consell. 
 
La Sra. Anna Carrasco explica que la Sra. Mª Carmen López és una persona que 
treballa pel barri desinteressadament. 
 
S’aprova per unanimitat l’atorgament de la medalla d’Honor de Sabadell a la Sra. Mª 
Carmen López García. 
 
La Sra. Anna Carrasco comenta que està bé que se li atorgui a una persona jove i 
recorda la manca de relleu generacional en aquest àmbit. 
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3. Balanç de l’activitat del consell de l’any 2013 
 

La Sra. Eli Pineda recorda que aquest punt es tracta tradicionalment en el consell de 
districte del mes de desembre però els canvis han fet que es traslladés al consell de 
gener. 
 
La Sra. Eli Pineda destaca del balanç del consell del Districte 6, el canvi de presidència 
que hi ha hagut en el mes de novembre ocupant-la actualment la Sra. Anna Carrasco. 
 
La Sra. Eli Pineda fa un resum dels indicadors genèrics del Consell del Districte 6, 
assenyalant que està compost per 23 entitats representants; que s’han celebrat 5 
consells ordinaris durant el 2013 i cap d’extraordinari i que la participació en aquest 
consell és del 50%, essent considerat un percentatge de participació alt 
comparativament amb la resta de consells de districte. 
 
La Sra. Eli Pineda fa la lectura dels temes tractats durant l’any 2013 en el consell del 
Districte 6, que són els següents: 

 
• Aprovació de la proposta d’atorgament de la Medalla d’Honor de Sabadell 
• Presentació de l’estratègia Sabadell Ciutat Intel·ligent 
• Balanç de l’activitat del consell de l’any 2012 
• Presentació de l’Oficina de Drets Civils i del Centre d’Atenció a la Dona 
• Presentació de les línies polítiques del nou govern municipal 
• Resultat del procés per a la millora, agilització i simplificació administrativa a 

l’Ajuntament de Sabadell 
• Noves possibilitats del Vapor Llonch i la fàbrica Molins 
• Memòria del Síndic Municipal de Greuges 2012 
• Presentació de les línies de treball de Sostenibilitat i Gestió d’Ecosistemes 
• Presentació de les Ordenances fiscals i del Pressupost Municipal per al 2014 
• Presentació de la millora de la xarxa de transport públic 
• Presentació del projecte de remodelació del Passeig de la plaça Major – Fase 2 
• Presentació de serveis de Sabadell Atenció Ciutadana 

 
La Sra. Anna Carrasco obre un torn de paraules recordant la seva recent incorporació 
en el càrrec i demanant si algú vol fer esment d’algun aspecte que ella no ha viscut o 
efectuar alguna aportació. 
 
El Sr. Josep Guàrdia comenta que ell no té res a exposar respecte a aquest punt i tots 
manifesten estar d’acord amb el Balanç exposat, ja que aquesta és l’activitat que s’ha 
dut a terme en el consell. 
 
El Sr. Joan López aprofita el seu torn de paraula per dir que ha llegit en el Diari de 
Sabadell que s’ha inaugurat un hort urbà a l’Eixample i li sembla recordar que el primer 
barri en fer la petició d’un hort urbà va ser el barri de la Creu de Barberà i encara no el 
té. 
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El Sr. Joan López exposa una crítica respecte el consell, assenyala que si no s’activa no 
té sentit, doncs hi ha moltes coses a fer però cal canviar la dinàmica perquè l’acció del 
consell no es tradueix en resultats. 
 
La Sra. Anna Carrasco comenta que està d’acord amb el punt de vista exposat i 
expressa la seva voluntat que sigui un òrgan profitós; recorda però el caràcter d’òrgan 
consultiu del consell i manifesta la seva preocupació per saber per què no vénen la 
resta de vocals. 
 
El Sr. Joan López insisteix en què malgrat ser un òrgan consultiu en els seus inicis era 
un òrgan amb influència a l’Ajuntament i ara no. Exposa que si a l’ordre del dia no hi ha 
temes que interessin o que no tenen ressò en el sector 6 es desmotiva l’assistència. 
Reclama que el consell recuperi el seu paper i  pensa que aquesta és la causa de la 
manca d’interès. 
 
El Sr. Josep Guàrdia diu que en general no es troba ajuda de res. 
 
El Sr. Joan López exposa que quan la gent ha estat reivindicativa i no ha obtingut 
resposta ha acabat marxant. 
 
La Sra. Anna Carrasco recorda que les entitats estan per demanar i que l’Ajuntament ha 
de respondre tant si és que sí com si és que no. 
 
El Sr. Joan López recorda que hi va haver un moment en que es va deixar de fer cas al 
Consell. 
 
La Sra. Anna Carrasco assenyala que el nou equip treballa en aquesta direcció però 
recorda que és feina de tots i que s’estan fent coses poc a poc. 
 
El Sr. Joan López utilitza a tall d’exemple una reivindicació molt antiga: cal treure els 
pals de la llum del carrer i no s’ha fet. 
 
La Sra. Anna Carrasco recorda que la forma de fer política ha canviat i ha de seguir 
canviant en consonància amb la societat i sempre considerant les diferents opinions 

 
 
4. Informació dels consells sectorials 
 

La Sra. Anna Carrasco comenta que no n’hi ha hagut cap . 
 
 
5. Comunicacions 

 
La Sra. Anna Carrasco fa les comunicacions següents: 

 
• Manifesta que intentarà esbrinar els motius de la baixa assistència dels vocals al 

consell del districte per intentar canviar la tendència si està a les seves mans. 
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• Comunica que a partir de la primera setmana de febrer estarà una tarda al centre 
cívic per tenir contacte amb la gent del barri, ja siguin entitats, o veïns 
individualment. Demana als assistents que ho traslladin a qui correspongui perquè 
es faci palesa aquesta proximitat de la regidora amb el barri. 

 
• Insisteix en que si cal modificar l’horari del consell del districte per conciliar-ho 

millor amb la vida personal i familiar es canvia. Si aquest pot ser un motiu de no 
assistència es truca un per un fins a establir l’horari més adequat. 

 
• Fa esment del canvi de sala tal i com s’havia proposat en el consell anterior que 

tot i no ser la definitiva està molt millor. 
 

• Proposa que en els propers consells es pregunti prèviament per correu si hi ha 
algun tema a tractar, ja sigui del barri o de la ciutat. I també si hi ha interès en 
visitar entitats, associacions o espais emblemàtics. 

 
• Anuncia que pròximament  es realitzarà una roda de premsa per comunicar a la 

ciutadania la campanya d’excrements de gossos. Previsiblement a meitats/finals 
de febrer començarà la campanya porta a porta, la distribució de cartells i la 
informació als veïns. 

 
• En resposta a un tema que va sortir en l’últim consell fent referència al mal estat 

de l’Avinguda Barberà, la Sra. Anna Carrasco va comunicar-se amb el Sr. Barón 
que és el cap d’Àrea de l’Ajuntament que li va confirmar que no hi havia cap 
projecte de reparació i que ni tant sols estaven aprovats els pressupostos. 
Igualment comunica que es farà un informe pel regidor d’espai públic (Sr. Cristian) 
per veure si es pot fer alguna cosa almenys amb el sots més pronunciats. 

 
• Comenta el seguiment exhaustiu de les parades conflictives de contenidors i tot i 

la manca de mitjans s’estudia fer una campanya cívica pel barri, amb la distribució 
dels tríptics de voluminosos i un porta a porta. Afegeix que tot i que el servei de 
recollida funciona s’ha generalitzat l’abandonament de voluminosos sense trucar i 
això dóna percepció de deixadesa en el barri. 

 
 
6. Torn obert de paraules 
 

Respecte l’últim tema, la Sra. Lucia Aparicio diu que hi ha gent que no tira la brossa on 
toca. El Sr. Jesús Lafuente assenyala que potser el problema és la gent que rebusca en 
els contenidors i ho deixa així i el Sr. Joan López assenyala que cal reeducar perquè 
sigui efectiu. 
 
Respecte el tema de l’horari el Sr. Josep Guàrdia manifesta que potser seria millor fer el 
consell mitja hora abans. 
 
La Sra. Lucía Aparicio pregunta si hi ha coneixement que en algun lloc es facin baralles 
de gossos, la Sra. Anna Carrasco manifesta que ella no en té constància. La Sra. Lucia 
Aparicio opina que hi ha molts gossos d’aquestes races i que segurament estiguin 
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aflorant per això. La Sra. Anna Carrasco insisteix en que ella no en té coneixement, 
però que tot i així ho preguntarà a la policia. 
 
Respecte el tema de l’horari la Sra. Lucia Aparicio manifesta que seria millor una hora 
abans especialment de cara a l’hivern. 
 
La Sra. Conxita Membrives fa referència al problema que hi ha amb els coloms en el 
bloc 3 i  13 d’Illa Sacra perquè els hi donen menjar. Se li confirma que hi ha una petició 
passada al respecte a Salut. La Sra. Anna Carrasco li respon que a més aprofitant que 
es farà una carta als veïns per explicar els problemes amb el clavegueram es podria 
aprofitar per introduir aquest punt. 
 
Respecte el tema de l’horari la Sra. Conxita Membrives s’ho combina sigui l’hora que 
sigui. 
 
El Sr. Joan López informa que un altre punt on hi ha molts coloms és darrera del centre 
cívic entre els dos pals de la llum. 
 
Respecte el tema de l’horari el Sr. Joan López manifesta que tot i que ell no és el 
representant de l’entitat, l’horari no és problema doncs s’ho combinen. 
 
El Sr. Joan López manifesta que, respecte a la comunicació de la Sra. Anna Carrasco 
que estarà presencialment un dia a la setmana al centre cívic, en la seva opinió ella 
s’hauria de centrar més en els problemes més generals del districte. La Sra. Anna 
Carrasco respon que hi ha temps per tot i que és una manera de fer més de tu a tu i que 
a ella també li serveix per copsar diferents punts de vista. 
 
El Sr. Joan López reprèn el tema de la petició de l’hort urbà que no ha obtingut 
resposta. La Sra. Anna Carrasco li pregunta si es va entrar per instància registrada. El 
Sr. Joan López  no ho pot afirmar tot i que sí li consta l’existència del projecte i que la 
predecessora en el càrrec ho coneixia. La Sra. Anna Carrasco diu que no li constava 
que estès entrat per registre i que ella sabia que s’estava a l’espera de l’aprovació d’un 
reglament inicial d’horts. El Sr. Lluís Monge li va comunicar que s’havia d’aprovar en el 
ple. 
 
Respecte el tema de l’horari, el Sr. Jesús Lafuente manifesta que a ell li va bé i que 
s’adapta. 
 
La Sra. Antonia García exposa el problema de les rates i la brutícia que hi ha en el C. 
Fontanella i en el barri d’Espronceda en general. La Sra. Anna Carrasco recorda que hi 
ha un problema amb la titularitat doncs els parterres dels parc d’Espronceda són de 
l’Agència Catalana de l’Habitatge i no municipals. Es demana que ho netegin i no ho fan 
però no deixen actuar a l’Ajuntament.   
 
La Sra. Antonia García exposa que hi ha també un problema amb les drogues i la Sra. 
Anna Carrasco li recorda que aquest fet s’ha de denunciar. 
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La Sra. Lucía Aparicio manifesta que en comprar els pisos ja els van informar que els 
jardins eren propietats privades d’ús públic. El Sr. Joan López aconsella que si hi ha 
indicis de tràfic de drogues el millor és denunciar. 
 
El Sr. Joan López fa referència a un solar problemàtic i la Sra. Eli Pineda informa que ja 
se li han fet tres requeriments l’últim recentment, que des de l’Ajuntament no es pot fer 
més doncs és una propietat privada. 
 
La Sra. Anna Carrasco demana de visitar el sector del barranc amb la Sra. Anna López 
doncs havia presentat una queixa i quan hi va anar no estava tan malament i potser no 
parlen de la mateixa zona. 
 
La Sra. Lucía Aparicio pregunta si la part d’Espronceda que falta ja és titularitat de 
l’Ajuntament i la Sra. Anna Carrasco respon que no està signat encara. Que el 28 de 
gener hi ha una reunió prevista per fer una Comissió de seguiment. 
 
El Sr. Joan López pregunta si hi ha cap partida pressupostària de la Generalitat prevista 
per fer la residència i la Sra. Anna Carrasco respon que no. El Sr. Joan López manifesta 
que després de 12 anys lluitant això és una veritable presa de pèl. La Sra. Anna 
Carrasco comenta que des de l’Ajuntament s’ha fet tot el que s’ha pogut doncs s’entén 
que és una necessitat i un bé per la ciutat, recorda la cessió del terreny per part de 
l’Ajuntament i que ha ofert el seu suport per portar el tema al Parlament. 
 
(20:50 Arriba la Sra. Anna López) 

 
La Sra. Conxita Membrives recorda que s’han de podar les moreres de la Ronda Santa 
Maria. 
 
La Sra. Anna Carrasco recorda que es farà un mail un mes abans del consell per poder 
aportar temes. 
 
El Sr. Joan López torna a recordar que al principi el consell funcionava com un 
moviment veïnal amb força i que s’ha de recuperar. 
 

 
Finalitzades les intervencions la presidenta, la Sra. Anna Carrasco, aixeca la sessió, de la 
qual, com a secretària delegada, estenc aquesta acta. 
 
La secretaria delegada    Vist i plau 

La presidenta 


